
ZÁPISNICA

z 3. Zasadnutia Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov (SAO).

Dňa 14. marca (štvrtok) 2024 o 19:00 hod., online (Microsoft – TEAMS).

Prítomní členovia Výkonného výboru SAO: Martin Bendik OLY, Marcela Pavkovčeková OLY, Gabriela
Stacherová OLY, Igor Zelenay OLY – v počte 4

Neprítomní členovia Výkonného výboru SAO: Juraj Tarr OLY, Samuel Piasecký OLY, Michal Martikán
OLY – v počte 3

Predsedajúci: Martin Bendik OLY

Zapisovateľ: Peter Bendik (Generálny sekretár SAO)

Overovateľka: Marcela Pavkovčeková OLY

PROGRAM:                                                                                                                   

1. Otvorenie

2. Kontrola úloh a uznesení

3. Zhrnutie obdobia január a február 2024

4. Zhrnutie podujatia Prehliadka SAO – Múzea SOŠV

5. Podujatia a aktivity SAO pre najbližšie obdobie

6. Rôzne

7. Záver

UZN: č. 6/2023-2026/14.03.2024/ Členovia VV-SAO schvaľujú program 3. Zasadnutia VV-SAO

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0

Junácka 6, 831 04 Bratislava, Slovenská republika



1. Otvorenie

Prezident  SAO Martin  Bendik OLY, privítal  všetkých kolegov a kolegyne na treťom rokovaní

Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov. Na online rokovaní privítal aj Generálneho

sekretára SAO Petra Bendika. Tretie rokovanie VV - SAO prebehlo v online prostredí na platforme

Microsoft – TEAMS. V úvode sa Prezident SAO Martin Bendik poďakoval za účasť na rokovaní,

ktoré  sa  konajú  na  pravidelnej  báze,  ako  bolo  v  úvode  nového  vedenia  Slovenskej  asociácie

olympionikov (SAO) deklarované. Následne sa pristúpilo ku rokovaniu. 

2. Kontrola úloh a uznesení

Do tretieho rokovania Výkonného výboru SAO sa pridal nový bod programu. A to kontrola úloh a

uznesení.  Aktuálna  úloha  Prezidenta  SAO  Martina  Bendíka,  je  aktívne  vyhľadávanie  a

uskutočňovanie  stretnutí,  ktoré  sú  pre  SAO  dôležité.  Táto  úloha  stále  prebieha.  Aktuálne  sú

naplánované  stretnutia  či  už  s  novým pánom Ministrom  cestovného  ruchu  a  športu,  s  pánom

Riaditeľom Národného športového centra  a  ďalšími,  ktorí  v  najbližšej  dobe potvrdia  avizované

stretnutia. 

I keď toto nie je priamo daná úloha Výkonným výborom SAO. No Prezident SAO Martin Bendik

aktívne  komunikuje  so  Slovenským  olympijským  a  športovým  výborom  (SOŠV)  na  všetkých

úrovniach, ktoré si vyžaduje organizácia SAO na svoj aktívny a nepretržitý chod a fungovanie. Aj

touto cestou chceme v mene celej Slovenskej asociácie olympionikov poďakovať za komunikáciu a

spoluprácu  so  všetkými  kolegami  a  kolegyniami  z  SOŠV.  Ďakujeme  a  tešíme  sa  na  ďalšiu

spoluprácu v najbližšom období, ktoré nás čaká, nakoľko máme Olympijský rok 2024.
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3. Zhrnutie obdobia január a február 2024

V tomto bode rokovania Martin Bendik zhrnul posledné obdobie od 2. Zasadnutia VV – SAO.

Taktiež  informoval  aj  o  aktivitách,  ktoré  sa  udiali  pre  aktívny  chod  a  fungovanie  celej  SAO

komunity. 

- Tipos Športovec mesiaca – nastavenie spolupráce v kontexte zapojenia celej komunity SAO do hlasovania,

- Lístky na Osrblie – vďaka našej členke Veronike Machyniakovej sa podarilo vybaviť lístky na ME v Osrblí (biatlon),

- Vstupné na Bielu Stopu – vďaka našému členovi Michalovi Malákovi sa podarilo vybaviť zadarmo vstupné na Bielu

Stopu pre našich členov a členky SAO,

- Podali sme projekt na Dotáciu 1 000 $ od Svetovej organizácie Olympionikov

- Podali sme žiadosť na dotáciu od Prešovského samosprávneho kraja na podujatie, ktoré by sme chceli organizovať

pred letom,

- Aktívna komunikácia s oddelením, ktoré má na zodpovednosť web SOŠV a začali sme robiť zmeny v sekcií SAO,

- Účasť na podujatí Športovec roka 2023,

- Aktívna práca v rámci 2% z dane pre SAO,

- Nárast Instagramu zo 133 sledovateľov na 265 sledovateľov, 

- Special Olympics Slovakia, kde sme sa aktívne zúčastnili a pomohli pri organizácií podujatia (Zimné Národné Hry

´24) vo forme dobrovoľníctva,

- Účasť na podujatí Lillehammer ´94 pod záštitou Slovenského olympijského a športového výboru, kde sme si spoločne

pripomenuli výročie 30 rokov od prvých Olympijských hier v samostatnosti Slovenskej republiky,

- Aktívna komunikácia so Strednou športovou školou v Poprade a následne podpísanie Memoranda o spolupráci,

- Pri aktívnej práci voči inštitúciám sme zistili, že je potreba pečiatky SAO a tak vďaka SOŠV máme k dispozícií 3

kusy a to oficiálne jedna pre Prezidenta SAO, pre Generálneho sekretára SAO a jedna za Výkonný výbor SAO (z

dôvodu prehľadnosti a zodpovednosti),  
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-  Vďaka  aktívnej  komunikácií  s  SOŠV  sme  začali  pracovať  na  nových  Odznakoch  pre  Slovenskú  asociáciu

olympionikov.

4. Zhrnutie podujatia: Prehliadka SAO – Múzea SOŠV

V  tomto  bode  Prezident  SAO  Martin  Bendik  informoval  kolegov  a  kolegyne  o  akcií,  ktorá

odštartovala  rok 2024 pre Slovenskú asociáciu olympionikov.  Išlo o Prehliadku SAO – Múzea

Slovenského  olympijského  a  športového  výboru  pod  taktovkou  SAO.  Akcia  prebehla  na  pôde

Slovenského olympijského a športového múzea v Bratislave za prítomnosti kolegov a kolegýň z

múzea i z SOŠV. Aj touto cestou SAO vyjadruje úprimnú vďaku celému kolektívu Múzea SOŠV za

aktívny prístup a podnetné poznatky o histórií a obsahu v múzeu, taktiež veľká vďaka patrí pánovi

riaditeľovi mediálnej komunikácie pánovi Součekovi za hodnotné a veľmi podnetné informácie z

histórie  či  už  Zimných ale  i  Letných Olympiád.  Hostí  čakalo občerstvenie  v podobe welcome

drinku a následnej kávičky s občerstvením. Skvelá atmosféra bola doplnená o rozhovory, úprimné

debaty, spomínanie na časy minulé, ale veľmi hodnotné. Ďakujeme

Prezident SAO Martin Bendik informoval Výkonný výbor  SAO aj číslami. Prvý email s pozvánkou

sa posielal cca mesiac pred akciou, druhý email cca dva týždne a tým, ktorí potvrdili účasť sa poslal

email  na  pripomenutie  udalosti  dva  dni  pred  termínom podujatia.  Úprimne nás  teší  interakcia.

Nakoľko kto sa nemohol zúčastniť, tak mohol zaškrtnúť aj políčko nezúčastním sa. Je to aj preto,

aby sme priebežne aktualizovali zoznam SAO. Na udalosť sme pozvali aj predsedkyne a predsedov

Olympijských klubov z celej Slovenskej republiky. 

Krásny článok o podujatí si môžete prečítať aj na stránke: 

( https://www.olympic.sk/clanok/dvadsiatka-olympionikov-navstivila-slovenske-olympijske-sportove-muzeum )

Na tomto podujatí sa pokračovalo v zavedenej aktivite a to: KRONIKA SAO. Kam sa postupne

bude dopĺňať, zapisovať a zaznamenávať činnosť Slovenskej asociácie olympionikov. 
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Tento  bod  uzavreli  prítomní  členovia  a  členky  VV –  SAO veľkou  vďakou  za  účasť  každého

jedného Olympionika či Olympioničky. Vážime si účasť a čas strávený v komunite SAO. Zhodli sa

všetci a dané informácie zobrali na vedomie. 

5. Podujatia a aktivity SAO pre najbližšie obdobie

V tomto bode prebehla diskusia všetkých prítomných členov Výkonného výboru SAO. Prebrali sa

rôzne návrhy a myšlienky. Nápadov je samozrejme viac. Konštatujeme, že z posledného rokovania

VV –  SAO sa  uskutočnila  spomínaná  Prehliadka  SAO –  Múzea SOŠV.  V marci  sa  nestíhajú

zorganizovať podujatia komunikované na poslednom rokovaní VV – SAO. No veríme, že sa nám

podarí usporiadať 0. Ročník Turistického výstupu OLY a v prípade potvrdenej dotácie z VÚC PO,

tak usporiadanie športového podujatia (futbal) a seminára so študentami a študentkami Strednej

Športovej školy v Poprade. Veríme a držíme si palce.  

Samozrejme  všetky  aktivity  budú  v  dostatočnom  časovom  predstihu  komunikované  do  celej

komunity SAO. 

6. Rôzne

V tomto bode sa otvorila diskusia členov a členiek VV - SAO ohľadom projektu, ktorý by mal byť

zastrešený  dotáciou  od  Svetovej  organizácie  Olympionikov.  Prítomní  sa  dohodli  na  aktívnej

komunikácií vo Whatsapp skupine, kde si vymenia informácie a poznatky. Následne sa kolektívne

rozhodnú,  ktorý  z  komunikovaných  projektov  posunú  ďalej.  Celý  Výkonný  výbor  SAO  si  je

vedomý, že každá dotácia je príležitosť posunúť celú komunitu SAO o ďalší krok vpred. Preto sa

nad danými aktivitami a projektami dôkladne zamyslia a budú viesť aktívnu diskusiu. 
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7. Záver

Martin Bendik sa na záver poďakoval za účasť na treťom zasadnutí VV - SAO, za konštruktívnu

diskusiu a osobný čas všetkých zúčastnených. Najbližšie zasadnutie bude ku koncu júna 2024. Celý

kolektív Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov ďakuje za aktívny prístup každého

jedného člena a členky Slovenskej asociácie olympionikov. 

V Poprade, dňa 14.03.2024 V Liptovskom Mikuláši, dňa 21.03.2024

Zapisovateľ: Peter Bendik (GS - SAO) Overovateľka: Marcela Pavkovčeková OLY
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